
Uttalelse om høringsnotat Leksvik 

 

Pr dato 18 aktive elever, alle ønsker at det fortsatt blir norskopplæring i Leksvik. 

Av 7 elever i gr 1 vil 4 stk fortsette uansett men helst ha undervisning i Leksvik neste skoleår. 

1 stk betalingselev (arbeidsinnvandrer) ønsker å fortsette hvis norskkurs består i Leksvik. 

 

Av 11 elever i gruppe 2 ønsker 5 stk å fortsette i Leksvik for å forbedre språknivå før de begynner på 
videregående. De slutter hvis kurs flyttes til Rissa. 

 

Når det ble snakk om konsekvenser av flytting, klarte ikke elevene å finne en eneste positiv, selv om 
jeg prøvde så godt jeg kunne. 

På den negative siden var alle enige om at lang transportvei, minimum to timer hver dag.  

Lang avstand fra barnehage og skole om noe skulle skje.   

Pga tannlege, helsestasjon og lege i Leksvik, vil det gi mye dagsfravær i stedet for times fravær. 

De var også bekymret for utgifter til transport, hvis dette ikke dekkes. 

 


